
 
Vragen  
 
Betreft: Kredietvoorstel permanente uitbreiding Don Boscoschool 

 
 Heeft het landelijk bisdom inmiddels haar akkoord gegeven voor de verkoop van de 

grond? 

 Er wordt rekening gehouden met 100 m2 voor huisvesting van inclusief onderwijs. Wat 
houdt dit precies in? Waar gaat deze ruimte voor gebruikt worden? 
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